

Quiz

Quel est le nombre moyen d'épisodes professionnels parmi les retraités de Constances ?

- a. 2,52
- b. 2,87
- c. 3,15



La bonne réponse est : **c : 3,15 épisodes professionnels.**

Ce résultat a été calculé à partir des données du [calendrier professionnel](#) que chaque volontaire est invité à compléter à l'inclusion dans la cohorte.

L'extraction réalisée en novembre 2020 comportait 38 944 calendriers professionnels de retraités et 122 584 épisodes professionnels renseignés. Les épisodes professionnels correspondent aux emplois de plus de 6 mois, au sein d'une même entreprise ou non.

Autres informations

[Questions posées aux volontaires à l'inclusion](#)

[Codage des emplois et des périodes d'interruption d'activité des calendriers professionnels](#)

Quiz

What is the average number of career episodes among Constances retirees?

- a. 2.52
- b. 2.87
- c. 3.15



The right answer is: **c. 3.15 career episodes.**

This result was calculated from the [job history of volunteers](#). When they are included in the Constances cohort, participants are asked to complete a questionnaire reconstructing their entire professional career since their first job.

The extraction carried out in November 2020 gathered 38,944 job histories among retirees and 122,584 career episodes completed.

The career episode is defined as a job lasting more than six months, in the same company or not.

Other information

[Questions asked to the volunteers at the inclusion](#)

[Coding of job histories](#)